
 
Valtuustoaloite 16.12.2021: Perussuomalaisten valtuustoryhmä/Hannu Rajamäki:  
Lentokentän montulle talviuimapaikka 
 
Khall 17.01.2022 § 16  
  
 
Ennakkovaikutusten arviointi laadittu: Kyllä [ ] Ei [x] 
 
 Liite: Valtuustoaloite 16.12.2021 
 
Valmistelija  
 Hallintojohtaja p. 040 344 7201 

 
Perussuomalaisten valtuustoryhmä/Hannu Rajamäki on jättänyt 
16.12.2021 valtuustoaloitteeen, jossa esitetään että  
Kurunpuhdossa, Louhoksentiellä olevalle ns. lentokentän montulle 
hankitaan avantouintiin tarvittavat välineet ja pukuhuonekoppi. 
Talviavantouinti on suosittua ja tällä saataisiin aktivoitua entistä 
enempi ihmisiä harrastuksen pariin. 

 
Esittelijä  
 Kaupunginjohtaja Karikumpu Päivi 

 
Päätösesitys  
 Kaupunginhallitus merkitsee valtuustoaloitteen tietoon saaduksi ja 

antaa sen edelleen teknisen lautakunnan käsiteltäväksi. 
 

Päätös  
 Hyväksyttiin. 
 
 
 
OTE: Perussuomalaisten valtuustoryhmä/Hannu Rajamäki, tekninen 

lautakunta, tekninen johtaja 
 
 
Tek 15.06.2022 § 49    
876/00.01.02.01/2021    
 
Ennakkovaikutusten arviointi laadittu: Kyllä [ ] Ei [ x] 
 
Valmistelija  
 Vs. tekninen johtaja p. 040 344 7301 

 
Tekninen lautakunta on vastaanottanut kaupunginhallitukselta 
Perussuomalaisten valtuustoryhmän aloitteen talviuimapaikan 
perustamisesta Kurunpuhdossa sijaitsevalle lentokentän montulle. 

 
Esittelijä  
 Vs. tekninen johtaja Repo Ville 

 
Päätösesitys  



 Tekninen lautakunta arvioi talviuimapaikan perustamisen 
edellytykset ja päättää jatkotoimenpiteistä. 
 

Päätös  
 Lautakunta keskusteli asiasta. Uimapaikka on kirkasvetinen ja 

suosittu kesäaikana. Aloitetaan uimapaikan kehittäminen 
selvittämällä kohteen edellytykset viralliseksi uimapaikaksi, muun 
muassa seurantaan perustuvien vedenlaatutietojen osalta. 
Ensivaiheessa lautakunta kehittäisi kesäkautta, asentamalla 
uimapaikalle laiturin ja pukukopit. Näillä toimilla saadaan jatkettua 
uimakautta ja luodaan edellytykset myös talviaikaiselle käytölle. 
Avantopumpun asentaminen sähköistämättömään kohteeseen ei 
tällä hetkellä ole mahdollista. Jatkossa talviuimarit voivat selvittävää, 
onko mahdollista saada alueen kehittämiselle hankerahoitusta. 
Selvitetään myös mahdollinen aluevalvonnan tarve. 

 
 
 
OTE: Aloitteen jättäneet, kaupunginhallitus


